
 

Årsmøte Kvisle Skog Vel 2023 

INTERN 

Protokoll fra årsmøte i Kvisle Skog Vel 2023 

Møte: Årsmøte 

Dato: 02.09.2023 

Tid/Sted: Badeplassen Metjønn 

Oppmøte: 46 hytter representert, og 3 fullmakter. Fra grunneier møtte Per Magne 
Helseth og Petter Erik Haga 

Referent: Ingunn Vogel 
 
 

Sak nr  Beslutning 

1. Åpning av årsmøte Velkommen og redegjørelse for møte  

2. Valg av møteleder Styrets leder Aron Preus foreslått som møteleder Enstemmig 

vedtatt  

3. Oversikt over 

fremmøtte 

46 hytter representert og 3 fullmakter  

4. Valg av person til å 

undertegne 

protokollen 

Foreslått for å signere møteprotokoll: 

Kirsten Molander, hytte 89 

Enstemmig 

vedtatt 

5. Godkjenning av 

innkalling 

Ingen bemerkninger  

Sendt ut mail 14.juni, og sendte papirer 19.august 

mail, nettsider og Facebook 

Enstemmig 

vedtatt 

6. Godkjenning av 

dagsorden 

Ingen bemerkninger Enstemmig 

vedtatt 

7a. Styrets årsberetning Styrets leder redegjorde for årsberetning i tråd med 

innkalling til årsmøtet.  

Enstemmig 

vedtatt 

7b. Informasjon om vei Kjetil Bø orienterte litt om en befaring han har hatt 

med Harald Bergan - grunneiere.  

Befaringen viser behov for innkjøring av masser. 

Dette gjør Harald fortløpende fra uke 36. 

Samtlige veier skal dessuten sloddes – slik at vi 

trygt kan gå vinteren i møte. 

Harald har skrevet en årsberetning. Denne er 

distribuert på Facebook – og ligger på 

www.kvisleskog.no sammen med årsmøtepapirene. 

- Går mot vinter og brøyting som gjelder. Harald 

Bergan som skal stå for brøyting også i 2023/2024. 

- Kantslått – Petter Erik Haga har allerede vært rund 

flere steder, men her KAN det være noen få steder 

som så langt ikke er gjennomført. 

Enstemmig 

vedtatt 

https://www.kvisleskog.no/
http://www.kvisleskog.no/
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 Grunneier Per Magne Helseth redegjorde regnskap 

og budsjett for vei.  

- Tatt ut utgifter og inntekter ved årets slutt.  

- Inntekter. De har ikke hatt noe godt system på å se 

om alle har betalt vei pr nå. Dette er blitt bedre 

systemer på dette, men ikke helt i mål 

 - Det er fra og med 2022 en dobling av veiavgiften 

til Vergjedalsveien (Nå 130.000,- pr år for Kvisle 

Skog) 

8.Regnskap 2022/2023 og 

revisors rapport 

Oddbjørn Christensen redegjorde for regnskap. 

Budsjett videreført med samme nivå og 

medlemskontingent foreslått uendret.  

Regnskap godkjent av Revisor Tore Firing. 

 

 

Enstemmig 

vedtatt  

9. Budsjett 2023/2024 og 

medlemskontingent 

Oddbjørn Christensen redegjorde for budsjett. 

Budsjett videreført med samme nivå og 

medlemskontingent foreslått uendret.  

Budsjetterer med et lite underskudd med bakgrunn 

av at det var noen færre som har betalt kontingenten 

enn tidligere år, samt at bankbeholdningen er 

relativt sunn. 

Ellers anmodes det om at samtlige betaler 

Velavgiften       Solidaritet med samtlige! 

Avsetting for tiltak innen Kvisle skog forvaltning 

og Kvisle Skog aktiv.  

Her kan det søkes styret for tiltak.  

Budsjetterer også med kostnader relatert til bygging 

av brygge ved Langetjønn. 

Enstemmig 

vedtatt 

10. Saker til behandling og 

styrets forslag til vedtak 

Styret har fått en henvendelse om å bygge en 

badebrygge ved Langetjønn, slik det er ved 

Fremstetjønn.  

Dette ble det stemt over, og ble godkjent. Det skal 

kun bygges brygge, og ingen annen inngrep i 

naturen gjøres.  

Enstemmig 

vedtatt 

11. Valg av styre, revisor og 

evt. komiteer 

Se vedlegg for detaljer ved styret.  

Aron Preus – sitter til 2024 

Ingunn Vogel – sitter til 2024 

Brit Berntsen – sitter til 2024 

Lars Erik Johansen – tar 2 nye år 

Enstemmig 

vedtatt 

https://www.kvisleskog.no/
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Nye medlemmer foreslått inn i styret:  

Hyggelig å ønske Kirsten Molander, Karianne 

Olsen og Ingvild Søyland Berg    inn i styret. 

Nytt medlem inn i veikomiteen: Kjetil Bø og Vidar 

Sæther. 

Her takker Dagfinn Ravnås for seg. 

Tommy Stavrum, Oddbjørn Christensen og Runar 

Halvorsen tar ikke gjenvalg i Kvisle Skog Vels 

styre. 

 

Samtlige som trer av takkes for strålende bidrag og 

for meget god innsats! 

 

https://www.kvisleskog.no/

